
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku  pri Mestskom 

zastupiteľstve v Rožňave 
zo dňa 14. 3. 2022

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania podľa pozvánky:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Návrh na schválenie rozpočtu mesta  vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových 

organizácií na roky 2022 – 2024 - Michaela Erősová
3. Informatívna správa o riešení dopravnej situácie a parkovacej politiky na území mesta 

Rožňava – Ing. Nemes
4. Otvorený list zamestnancov o. s. AMALIA DSS pre kritickú dopravnú situáciu pri DSS 

– Ing. Nemes
5. Návrh na riešenie situácie so psami a mačkami na Rožňavskej Bani a v severnej časti 

mesta – Mgr. Tomášiková
6. Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
7. Rôzne
8. Diskusia
9. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník

Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Roman Ocelník,  ktorý privítal 
členov komisie  a  oboznámil  ich  s  programom rokovania. Tajomník komisie uviedol, že 
predkladateľka bodu č. 5 Mgr. Tomášiková ho ráno telefonicky informovala, že zasadnutia 
komisie sa z dôvodu práceneschopnosti nemôže zúčastniť a požiadala o stiahnutie tohto bodu 
z rokovania.

Uznesenie  č.  01/03/2022: Komisia  schvaľuje  program svojho rokovania  dňa  14.  3.  2022 
podľa pozvánky a s vypustením bodu č. 5.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

K bodu  č. 2: Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a 
príspevkových organizácií na roky 2022 – 2024 - Michaela Erősová

Uznesenie č. 02/03/2022: Komisia odporúča schváliť predložený materiál.

Hlasovanie: Za: 4 (Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 1 (Ocelník)
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                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

K bodu č. 3: Informatívna správa o riešení dopravnej situácie a parkovacej politiky na 
území mesta Rožňava – Ing. Nemes

Uznesenie č. 03/03/2022: Komisia zobrala predložený materiál na vedomie.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

K bodu č.  4: Otvorený list  zamestnancov o.  s.  AMALIA DSS pre kritickú dopravnú 
situáciu pri DSS – Ing. Nemes

Uznesenie  č.  04/03/2022: Komisia  odporúča  požiadať  dopravný  inšpektorát  o častejšie 
meranie  najvyššej  povolenej  rýchlosti  30  hm/h  na  predmetnom  úseku  Košickej  ulice. 
Odporúča  požiadať  odborný  subjekt  (napr.  Ústav  súdneho  inžinierstva)  o vypracovanie 
návrhu technického riešenia bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky križovatky Košická – 
Záhradnícka – Rumunská.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

K bodu č. 6: Plnenie uznesení – Mgr. Halyák

Uznesenie č. 05/03/2022: Komisia berie predložený materiál na vedomie. Žiada mestský úrad 
o vyjadrenie  k plneniu  uznesenia  č.  05/06/2020  –  termín  a spôsob  plnenia  (odstránenie 
plechových garáží).

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

K bodu č. 7: Rôzne
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Člen komisie Roman Piku poukázal na problém na križovatke ulíc Normová –  Krásnohorská, 
kde  motorové  vozidlá  smerujúce  do  križovatky  z Normovej  ulice  kvôli  zlému  výhľadu 
vodičov často ohrozujú chodcov. 

Uznesenie č. 06/03/2022: Komisia odporúča komplexné riešenie dopravnej situácie v úseku 
Normová – Krásnohorská (most) a to prehodnotenie možného sprejazdnenia Ulice Zeleného 
stromu, osadenie spomaľovacieho prahu v úseku železný most – budova pobočky Finančnej 
správy, osadenie dopravnej značky „Stoj, daj prednosť v jazde!“ pred vyústením Normovej 
ulice do križovatky s Krásnohorskou ulicou.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

K bodu č. 8: Diskusia

Neboli predložené žiadne príspevky.

K bodu 9: Záver

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zaželal im príjemné prežitie začínajúceho 
týždňa.

          Mgr. Juraj Halyák          Roman Ocelník
           tajomník komisie                     predseda komisie


